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Protok61 Nr 23/2009 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 3 marca 2009 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz.l5.30 

Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowiqzalqcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

1.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.z-ca Burmistrza PaniMaria Nowak Kowalska 
3 .Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
4.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
5.P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
Przewodniczqca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 

przedstawila projekt porzqdku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porzqdek obrad. 


Ad.1 
Sekretarz Gminy omowila projekt uchwaly w sprawie : utworzenia odr~bnego 
obwodu glosowania dla przeprowadzenia wyborow do Parlamentu 
Europejskiego w dniu 7 czerwca 2009 r. 
W zwiqzku ze zblizajtlCymi si~ wyborami do Parlamentu Europejskiego 
najpozniej do 23 kwietnia nalezy podjqc uchwaly dotyczqce zmian w obwodach 
glosowania lub utworzenia odr~bnych obwodow glosowania. 
W/w projekt dotyczy utworzenia odr~bnego obwodu glosowania w Szpitalu 
Psychiatrycznym w Toszku. 
Czlonkowie Komisji nie wnieSli uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 
P.o Kierownika Zespolu Obslugi Placowek Oswiatowych Pani Cecylia Cieslik 
omowila projekty uchwal : 
1/ uchwala zmieniajqca uchwal~ Nr XIII126/07 RadyMiejskiej w Toszku z dnia 

13 1 istopada 2007 1'. W sprawie : regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniow zamieszkalych na terenie Gminy Toszek 

W §7 ust.2 w/w uchwaly dodano zapis :"- zdarzenie zwiqzane z dzialaniem sil 
natury" .Zapis ten pozwoli na udzielanie pomocy materialnej uczniom z terenu 
dotkni~tego np. trqbq powietrznq bqdz innym kataklizmem . 

http:godz.l5.30
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Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 
21 w sprawie : trybu i kryteriow przyznawania nagrod dla nauczycieli za ich 

osiqgni~cia dydaktyczno - wychowawcze 
Zgodnie z wymogiem ustawowym w §3 dodano pkt 8 0 brzmieniu : 
"81 realizuj'lcy zadania zwiqzane z zapewnieniem bezpieczel1stwa uczniom 

w czasie zaj~c organizowanych przez szkol~H 
Pozostale zapisy uchwaly pozostaly bez z111ian. 
Czlonkowie Komisj i nie wnieSli uwag do omowionego projektu i poparH 
podj~cie uchwaly. 
31 w sprawie : ustalenia regulaminu okreSlajqcego wysokosc oraz szczegolowe 

warunki wyplacania dodatkow do wynagrodzenia zasadniczego , szczegolowe 
warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny dorainych zast~pstw oraz wysokosc i warunki wyp1acania nagrod 
ze specjalnego funduszu nagrod dia nauczycieli placowek oswiatowych 
prowadzonych przez Gmin~ Toszek 

Nadzor prawny Wojewody Sl'lskiego w celu dostosowania do wymogow nowej 
ustawy wskaza1 koniecznosc zmiany niektorych zapisow w podj~tej w dniu 30 
wrzeSnia 2008 r. uchwaIe.Zmiany dotycz'l : 
- w § 3 Dodatki motywacyjne : 
- 'h),kresienia ust.4 1zapis 0 srodkach na wyp1at~ dodatkow motywacyjnychl 
- wykresienia ust.8 Izapis 0 mozliwosci podwyzszania dodatku motywacyjnegol 
- w § 4 Dodatki funkcyjne : 
- wykresienia ust.1 0 1zapis 0 l110zliwosci podwyzszania dodatku funkcyjnegol 
W zwi'lzku z wykresleniem w/w zapisu zaproponowano w ust.9 podwyzszenie 
wysokosci dodatku funkcyjnego w pozycjach od 1 do 4. 
- w § 6 - Godziny ponadwymiarowe j godziny dorainych zast~pstw 
- wykreslono ust.8 1zapis 0 wyp1acie wynagrodzenia z dolu 1 
- w § 7 - Dodatek za warunki pracy 
- wykreSlono ust. 5 1zapis 0 wyplacie dodatku z dolu 1 
- w § 8 Wysokosc i warunki wyp1acania nagrod ze specjalnego funduszu nagrod 
Polqczono zapisy ust. 1 i ust. 2 w jeden zapis 0 brzmieniu : 
II I.Ze srodkow funduszu przeznaczonych na wyplat~ nagrod ze specjalnego 

funduszu nagrod wyodr~bnia si~ srodki przewidziane 11a wyp1at~ nagrod 
Burmistrza w wysokosci 30% naliczonego funduszu.Pozosta1e 70% 
srodkow przeznacza si~ na wyp1at~ nagrod Dyrektora" 

Czlonkowie Komisji jednoglosnie opowiedzieli si~ za podj~ciem uchwaly. 
41 w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt przygotowano na wniosek Dyrektora Szkoly Podstawowej w Pniowie i 
dotyczy on zwi~kszenia dochodow 1wplaty rodzicow 1i wydatkow 0 kwot~ 
12.500 z1 128 dzieci ch~tnych do korzystania z posilkow po 78 zl miesi~cznie na 
dziecko 1z przeznaczeniem srodkow na dozywianie uczniow SP w Pniowie. 
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Czlonkowie Komisji jednoglosnie poparli podjecie uchwaly. 

Burmistrz Toszka omowil projekty uchwal w sprawie : 

11 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu na realizacj~ zadania 


"budowa chodnika etap V" przy drodze powiatowej nr 2947 S w 
miejseowosei Kotulin 

Radny Marek Pawlowski zwroeil si~ do ezlonkow Kom1sji 0 rozwazenie 
mozliwosei zakot1czenia w/w inwestycji do konca kadeneji. 
W odpowiedzi na pytanie radnego Zarzeckiego : do kogo nalezy odsniezanie 
chodnikow? - Burmistrz Toszka poinformowal , ze odsniezanie chodnikow 
nalezy do wlascicieli nieruchomosci. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja wi~kszosci't glosow 15:0: 1 1poparla 
podj~eie uehwaly. 
1.1 zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 50.000 zl na udzielenie 
pomoey finansowej Powiatowi Gliwickiemu na realizacj~ zadania "budowa 
chodnika - etap V" przy drodze powiatowej nr 2947S w miejscowosci Kotulin. 
Kolejne projekt uehwaly dotyczyl poszerzenia skladu dorainej Komisji ds. 
polityki mieszkaniowej. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Kom1sji oswiaty i kultury nie 
przedstawili kandydata do poszerzenia skladu Komlsji mieszkaniowej. 
Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska poinformowala 0 

przygotowanych projektaeh uehwal w sprawie : 
11 Planu Odnowy Miejscowosci Toszek na lata 2009 - 2015 
1.1 Planow Odnowy Miejscowosci : Pluzniczka, Kotliszowice , Cioehowice , 

Pawlowice , Wilkowiczki , Sarnow , Kotulin , Paczyna , Pniow i Pisarzowiee 
na lata 2009 - 2015 

Ad.2 
Czronkowie Komisji zapoznali si~ z propozycj'tpodzialu srodkow do dyspozycji 
jednostek pomocniczych gminy na rok 2009 
Radny Slawomir Zarzecki z uwagi na ilose imprez organizowanych w solectwie 
zwrocil si~ 0 zwi~kszenie srodkow na kultur~ 0 1.000 zll aby ogolna kwota 
wynosila 3.000 zll 
Pan Pawlowski podkreslil ,ze z zabezpieczonych w budzecie srodkow nie 
rozdysponowano 900 zl i tylko 0 takiej kwocie mozna rozmawiae. 
Radny Krystian Duda zaproponowal , aby kwota 900 zl pozostala w rezerwie na 
wypadek gdyby w trakcie roku trzeba bylo wspomoc ktores solectwo w 
przeprowadzeniu imprezy kulturalnej. 
W podsumowaniu dyskusji Przewodnicz'tca Kom1s.1i poddala pod glosowanie : 
przyj~cie zaproponowanego podzialu srodkow : 
za przyj€ciem glosowalo 5 czlonk6w Komisji 
przechl' 1 czlonek Komi,~ji 

http:Kom1s.1i


4 


lvstrz.vmal si? od glosu 1 czlonek Komi,~ji 
W wyniku gfosowania Komisja oswiaty wit(kszosciEt glosow poparla 

przedstawionllpropozycjt( podzialu srodkow dla Rad Soleckich. 

Burmistrz poinfonl10wal , ze zaproponowa1 Staroscie Gliwickiemu organizacjt( 

dozynek powiatowych w Toszku I l'lcznie z dozynkami gminnymi I . 

Powiat wyrazi! cht(c przyjt(cia propozycji ze wstt(pn'l deklaracjEtkwoty 10.000 Zl 


Ad.3 
ad.a/ PrzewodniczEtca Komisji odczyta1a pismo mieszkal1cow budynku przy ul. 
Wielowiejskiej 17 w sprawie koniecznosci remontu oraz zapoznala cz1onkow 
Komisji z opracowanym przez firmt( REMONDIS kosztorysem remontu. 
Koszt robot zamyka sit( kwot'l80.426,79 Zf brutto.Zakres prac obejmuje : 
- przemurowanie kominow ponad dachem 
- wykonanie pokrycia dachowego z jednej warstwy papy termozgrzewalnej 
- wymimlt( konstrukcji dachu nad cZt(sciEt klatki schodowej 
- wymian~ instalacji eJektrycznej na klatce schodowej wraz z pionami 
- remont klatki schodowej 
- remont elewacji budynku 
Radny Zarzecki zaproponowat wykonanie remontu dorainego. 
Burmistrz Toszka podkreslil , ze z przeznaczaniem dodatkowych srodkow 
musimy si~ wstrzymac do konca I-go p61rocza , aby widziec jak ksztaltuje si~ 
wykonanie dochodow. 
W podsumowaniu dyskusji cz1onkowie K0111isji zaproponowali, aby w 
odpowiedzi na pismo mieszkancow wyjasnic , ze na Sesji zostanie uchwalony 
\Vieloletni Program Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 
Toszek, ktory w swojej tresci zawiera koniecznosc ustalenia harmonogramu 
prac remontowych.Po opracowaniu hannonogramu zostanie on przedstawiony 
mieszkancom wlw budynku . 
ad.bl Pani Maria Bukowska odczytala pismo Rady Soleckiej w Paczynie z 
prosbEt 0 przydzielenie dodatkowych srodkow w wysokosci 6.000 zl na 
uczczenie 60-1ecia dzialalnosci Klubu Sportowego w Paczynie. 
W podsumowaniu dyskusji Przewodnicz'lca Komisji przeprowadzila glosowanie 
dotyczclce przyznania dodatkowych srodkow : 
:::a przyznaniem glosowal 1 czlonek Komisji 
przeclw 0 
wstrzymalo si? od glosu 6 czlonk6w Komi.~ji 
\\1 wyniku glosowania wi~kszosciEt glosow Komisja popada prosb~ Rady 
Soleckiej w Paczynie 0 przyznanie dodatkowych srodkow w wysokosci 6.000 zl 

Ad.5 
Radny Krystian Duda poinformowal , ze zwrocila sit( do niego mieszkanka 
Rynku w Toszku , ktorej piwnica jest zalana wod'l z prosb'l 0 interwencj~. 

http:remontowych.Po
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Burmistrz wyjasnil , ze by1y podejrzenia iz jest to uszkodzona kanalizacja lub 
wodociqg .Przez cary czas S'l prowadzone dzialania w celu wyeliminowania 
za i stn i alej sytuac j i . 
Kolejna wypowiedz radnego dotyczyla ulicy Wielowiejskiej .W okresie 
zimowym matki z dziecmi maj'l problemy z dojsciem do miasta. 
Bunnistrz poinformowal , ze wyst~i1ismy do Marszalka 0 wspoHinansowanie 
budowy chodnika l'lcznie z kanalizacj'l deszczow'l - otrzymalismy odpowiedz , 
ze projekt b~dzie gotowy do konca 2009 roku. 
Radny Andrzej Morciniec zwrocil si~ 0 podanie mozliwosci wyegzekwowania 
od flrmy REMONDIS wyczyszczenia studzienek kanalizacyjnych. 
Burmistrz podkreslil , ze jest to kwestia pieni~dzy. 
Pan Morciniec doda1 ) ze byly pewne ustalenia - lecz brak jest efektu - w 
zwi'lzku z czym zvvrocil si~ z prosb'l 0 wyczyszczenie studzienek przy ulicy 
Gliwickiej i ulicy Karola Miarki. 
Pani Maria Bukowska poinformowala 0 ogromnej dziurze na ulicy Dworcowej , 
kto1'a moze doprowadzic do nieszcz~scia. 
Pan Marek Pawlowski zwrocil si~ 0 jak najszybszq po ust~ieniu zimy napraw~ 
przelomow zimowych na drogach gminnych i powiatowych. 
Burmistrz Toszka wyjasnil , ze ubytkow na drogach gminnych jest tak duzo , ze 
kwoty zostanqprzekroczone i trzeba przeprowadzic post~powanie przetargowe. 
Pan Pawlowski poinformowal rowniez 0 nisko 
wisz'lcych w dalszym ciqgu kablach telefonicznych , a takze 0 braku konkretnej 
odpowiedzi Vattenfalla w sprawie usuni~cia drewnianych slupow. 
Pan Slawomir Zarzecki poinformowal , ze po zaklejeniu dziury w nawierzchni 
drogi ko1o sklepu HANKA woda deszczowa lub roztopy p1ynq wprost do 
pobliskiego domu I prawdopodobnie brak drenow I. 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicz'lca podzi~kowala Burmistrzowi , 
Zast~pcy B urmistrza , Sekretarzowi i Skarbnikowi za udzial w posiedzeniu i 
zaproponowala 5 min przervvy . 
Po przerwie : 
Ad.4 
Przewodnicz'lca Komisji przedstawila sprawozdanie z dzialalnosci Komisji w 
2008 r. oraz propozycj~ planu pracy na rok 2009. 
Czlonkowie Komisji jednoglosnie zaakceptowali sprawozdanie z dzialalnosci 
oraz plan pracy Komisji. 
WIw materialy stanowiq zahtcznik do protokolu. 
Ponadto Pani Bukowska przyblizyla czlonkom przebieg spotkania z 
Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Edukacji Narodowej Pani'lKrystyn'l 
Szumilas.Spotkanie poswi~cone bylo zalozeniom refonllY oswiaty : nauczaniu 
wczesno- szkolnym , ktore od 2012 r b~dzie obowiqzywalo 6 latkow I po 
rocznym przygotowaniu w przedszkolu I ; wi~kszym kompetencjom Dyrektora 
placowki ; ograniczeniu dzialan Kuratorium , a takze wi~kszym wplywom 
samorzqdow. 
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Ad.S 
Radny Slawomir Zarzecki zglosH wniosek 0 przeglosowanie propozycji 
wspolnego posiedzenia Komisji na ktorym omawiane bylyby wszystkie projekty 
uchwal przygotowane na Sesj(( , aby nie powtarzac wyjasnienia 3 razy. 
Natomiast posiedzenia Komisji poswittcone bylyby zadaniom wynikaj'lcym z 
zakresu dzia!ania poszczegolnych Komisji i ewentualnym doprecyzowaniem 
stanowiska w sprawie projektow uchwal. 
Czionkowie Komisji oswiaty jednoglosnie poparli przedstawion'\. propozycj(( 
Radny Andrzej Morciniec przedstawil 5 pytal1 dotycz'\.cych czesnego w 
Przedszkolu I zaL do protokolu I z prosb'\. 0 przygotowanie wyjasnie11 na 
najblizsz'l Sesj~ Rady Miejskiej. 
Komisja jednoglosnie poparla w/w prosb((. 

Po wyczerpaniu porz'\.dku obrad Przewodnicz'\.ca Komisji Pani Maria Bukowska 
podzi((kowala za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 17.50 

'\I \ 
\ I 

Przewodnicz'tca Kolroisji 
'l\lM~ \ .1 

Maria BukoWska 

http:Przewodnicz'\.ca

